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From: 51.201 72 [f{5172

@minvws.nl]; H.M. de Jonge[R=aE @icloud.com

.
@minvws.nl]; EAE | B 12:[fff 5.1.2¢ J] CAE @ minvws.nl]; Eres.

@minvws.nl]; BEREAN, BE. (GREE) REARS @minvws.nl]; EAE

Sent: Wed 5/26/2021 1:03:08 PM

Subject: RE: lijntjes in loop BWO

Received: Wed 5/26/2021 1:03:09 PM

Aangepast lijntje over de besluitvorming openingsplan

* We zien de besmettingscijfers met de dag dalen
*
De R zit dik onder de 1 ( nu 0,82), hierdoor daalt het aantal besmettelijken snel

* Ook mn de ziekenhuizen zien we steeds minder opnames en minder patiénten op de IC’s
* Het 7-daagsgemiddelde van de nieuwe opnames in het ziekenhuis en IC is ten opzichte van de piek van 20-21 april bijna
gehalveerd (- 49%)
* De effecten van de vaccinatiecampagne worden steeds zichtbaarder
* Inmiddels hebben we meer dan 8.5 miljoen prikken gezet
* Ook gaat het prikken steeds sneller
* Sinds vorige week zetten we meer dan een miljoen prikken in een week
* Dat tempo loopt de komende tijd nog verder op naar 1,5 tot zelfs 2 miljoen prikken per week
* De verwachting is en bljjft vooralsnog dat iedereen die dat wil tenminste een eerste prik gehad kan hebben begin juli
* Omdat de cijfers zo snel dalen lijkt het erop dat we misschien wel kunnen versnellen in het zetten van stappen uit het

openingsplan
*
Dat 1s nog niet zeker en voorzichtigheid 1s en bljft troef

*

Vrjdag 28 mei hopen we daar een besluit over te kunnen nemen, dan volgt ook een persconferentie
* Als het verantwoord is zouden we op 5 juni de volgende stap in het openingsplan kunnen zetten

*

Op de inhoud van die stap ga ik niet vooruitlopen, ik hoop u daar vrijdag meer over te kunnen vertellen

Van: BES.= EE)BY @minvws.nl>
Datum: woensdag 26 mei 2021 2:20 PM

Hugo,

Hier alvast de lijntjes voor uitloop zo dadelijk. Er volgt nog een cijfermatige onderbouwing voor het naar voren halen van de

besluitvorming

1H

Besluitvorming openingsplan
We zien de besmettingscijfers met de dag dalen

Ook in de ziekenhuizen zien we steeds minder opnames en minder patiénten op de IC's

De effecten van de vaccinatiecampagne worden steeds zichtbaarder

Inmiddels hebben we meer dan 8,5 miljoen prikken gezet

Ook gaat het prikken steeds sneller
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Sinds vorige week zetten we meer dan een miljoen prikken in een week,

Dat tempo loopt de komende tijd nog verder op naar 1,5 tot zelfs 2 miljoen prikken per week

De verwachting is en blijft vooralsnog dat iedereen die dat wil tenminste een eerste prik gehad kan hebben begin juli

Omdat de cijfers zo snel dalen lijkt het erop dat we misschien wel kunnen versnellen in het zetten van stappen uit het

openingsplan

Dat is nog niet zeker en voorzichtigheid is en blijft troef

Vrijdag 28 mei hopen we daar een besluit over te kunnen nemen, dan volgt ook een persconferentie

Als het verantwoord is zouden we op 5 juni de volgende stap in het openingsplan kunnen zetten

Op de inhoud van die stap ga ik niet vooruitlopen, ik hoop u daar vrijdag meer over te kunnen vertellen

EU Digital COVID Certificate

Vorige week bereikten vertegenwoordigers van EP, Raad en Commissie een politiek akkoord in de onderhandelingen over het

"EU Digital COVID Certificate".

Ket Europees Parlement moet het akkoord nog bekrachtigen.

Het EU Digital COVID Certificate is geen reispas maar een bewijs van vaccinatie, negatieve test of recent herstel

Nederland heeft zich hierbij ingezet voor alternatieven voor mensen die zich niet kunnen of willen laten vaccineren, voor

voldoende privacy waarborgen en voor interoperabiliteit; deze elementen zijn allemaal meegenomen.

Met een EU Digital COVID Certificate kan via een QR-code in een app of op papier worden aangetoond dat iemand is

gevaccineerd, recent negatief getest is op corona of een corona infectie heeft doorgemaakt.

De verordening is van kracht op 1 juli en biedt het technisch kader waaraan het certificaat moet voldoen. Azan de operationele
uitwerking wordt op dit moment gewerkt door alle lidstaten.

Over de inzet van het certificaat bij inreizen gaat elk van de lidstaten nog beslissen.

Nederland zal zich daarbij baseren op het advies van de Gezondheidsraad over de transmissie van het virus na vaccinatie en het

advies van het Outbreak Management Team.

Vaccinatiebewijs en quarantaineplicht
De quarantaineplicht treedt op 1 juni in werking.

In de wet zit de mogelijkheid om gevaccineerden uit te zonderen van de quarantaineplicht.

Daarbij is het belangrijk om te weten hoe het precies zit met de overdracht van het virus als je een vaccinatie hebt gekregen.
Daartoe hebben we advies gevraagd aan de Gezondheidsraad en het OMT.

Die adviezen zijn we nu aan het bestuderen, op zeer korte termijn neemt het kabinet hierover een besluit.

Daarnaast wordt er nog hard gewerkt aan de techniek achter de vaccinatiebewijzen, zowel in Nederland als in Europa.

Dat maakt dat de uitzondering voor gevaccineerden in de quarantainewet hoe dan ook nog niet per 1 juni in kan gaan, maar -

als het kabinet daartoe besluit —- wel voor de zomervakantie echt begint.

Belgié stopt met Janssen onder 41

v We houden dit soort ontwikkelingen nauwlettend in de gaten.
v Op dit moment heeft Lareb in Nederland nog geen meldingen van deze bijwerking bij het Janssen-vaccin ontvangen.
Vv De EMA, het CBG en de Gezondheidsraad adviseren over de inzet van vaccins in Nederland, en dus ook over de inzet van

Janssen. Op dit moment is hun advies dat Janssen veilig is voor alle leeftijdsgroepen.
Registratie van vaccinaties:

De registratie van vaccinaties is inderdaad niet volledig, dat weten we al langer.

Goede registratie van vaccinaties is belangrijk om verschillende redenen:

o Zodat we precies weten hoeveel mensen gevaccineerd zijn, en waar de vaccinaties dus eventueel nog achter

blijven
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o Zodat we mensen kunnen bereiken, mocht dat nodig zijn i.v.m. een bijwerking

o Zodat we een vaccinatiebewijs of —paspoort kunnen produceren.

Er spelen twee punten:

1) Vaccinaties komen niet (direct) in het centrale systeem CIMS. Dat speelt vooral bij huisartsen en zorginstellingen. Zij

gebruiken verschillende ICT-systemen en die sluiten niet allemaal even goed aan op het centrale systeem. Daarom:

o Belt het RIVM de huisartsenpraktijken en zorginstellingen na, om te horen waar de knelpunten zitten en om hen

aan te sporen toch snel de vaccinaties centraal te registreren.

o Heb ik op bestuurlijk niveau overleg met brancheorganisaties om te bespreken wat er nog meer nodig is.

o Gelukkig zijn alle vaccinaties ergens geregistreerd. Als het niet in het CIMS staat, staat het altijd wel in het

systeem van bijvoorbeeld je huisarts. Dus we kunnen altijd iemand vaccinatie terugzoeken voor bijvoorbeeld een

vaccinatiebewijs.

2) Sommige mensen hebben aangegeven hun vaccinatiegegevens niet te willen delen met het RIVM. Dat is een handvol mensen

(5-10%).

o We kijken op dit moment wat we kunnen doen om ervoor te zorgen dat ook deze mensen aan een

vaccinatiebewijs of —-paspoort kunnen komen, als dat aan de orde komt.

Besmettingscijfers songfestival:

De cijfers over eventuele besmettingen tijdens het songfestival gaan we gewoon openbaar maken.

Mensen moeten eerst nog getest worden en die testresultaten moeten worden geanalyseerd, hier wachten we nog op. Deze

worden resultaten meegenomen in het rapport dat aan het kabinet worden gestuurd.

Het aantal besmettingen is echter geen onderdeel van het gedragsonderzoek van het Fieldlab Evenementen.

In dit onderzoek kijken we naar het gedrag en contacten tijdens evenementen: hoe bewegen ze zich, hoe gedragen ze zich in

bubbels, dragen ze mondkapjes bij het rondlopen etc.

Daar moet het dus over gaan: we onderzoeken hoe we veilig en verantwoord evenementen kunnen organiseren met het loslaten

van de 1,5 meter.

Natuurlijk willen mensen weten hoe het zit met besmettingen, daar gaan we ook gewoon over communiceren als die cijfers en

resultaten van de Fieldlabs binnen zijn. Dan weten we ook hoeveel van de deelnemers bereid zijn zich achteraf te laten testen.

Ook voor andere evenementen uit deze fase van het onderzoek geldt dat de besmettingscijfers niet meteen gedeeld zullen

worden.

EU Digital COVID Certificate

Vorige week bereikten vertegenwoordigers van EP, Raad en Commissie een politiek akkoord in de onderhandelingen over het

"EU Digital COVID Certificate".

Het Europees Parlement moet het akkoord nog bekrachtigen.

Het EU Digital COVID Certificate is geen reispas maar een bewijs van vaccinatie, negatieve test of recent herstel

Nederland heeft zich hierbij ingezet voor alternatieven voor mensen die zich niet kunnen of willen laten vaccineren, voor

voldoende privacy waarborgen en voor interoperabiliteit; deze elementen zijn allemaal meegenomen.

Met een EU Digital COVID Certificate kan via een QR-code in een app of op papier worden aangetoond dat iemand is

gevaccineerd, recent negatief getest is op corona of een corona infectie heeft doorgemaakt.

De verordening is van kracht op 1 juli en biedt het technisch kader waaraan het certificaat moet voldoen. Aan de operationele

uitwerking wordt op dit moment gewerkt door alle lidstaten.

Over de inzet van het certificaat bij inreizen gaat elk van de lidstaten nog beslissen.

Nederland zal zich daarbij baseren op het advies van de Gezondheidsraad over de transmissie van het virus na vaccinatie en het

advies van het Outbreak Management Team.
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